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A,  That's right, yes sir.

Q That's all. Excuse me Judge, let me confer.
Now, ism't it to your certain knowledge that
often a dealership key will opem doors and locks
of more than one vehicle?

A That's corxect, yes sir.

Q  In other words, a fellow cam have a key to my
car that will work in that automobile and also
work iﬁ his own car can't he?l

A That's possible; however, jn this particular case,

there were three keys om the ring amd -=--

" BY MR. WEIR: .

'We object to him testifying, Your HomoT, and not
being responsive to the queétions.
BY THE COURT: | |
No sir, I1'll let him answer.
BY THEhWITNESS:
A, There were tﬁree keys on the ring. one of the
four keys that I found on that ring fitted the
tailgate lock, this lock here which is exhibit 76-A
The key having the square bowl fitted the door

locks and the 1gn1t10n locks. . Then there was

the third key om the ring that flttﬁd the gas
cap. Now the gas cap lock om thls particular—=-==

BY MR. ALFORD:

Witllam A, Davis, Official Court: Reporter, chkwn, Miss.
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We object Your Homor he's mot being responsive at
all to the questiom, he just going om in to this
BY THE COURT:
Well, I think that's far emough, I1'll let those
other answers stand.
BY MR. HAUBERG:
He's entitled to make an explanatiom, if the Court
Please,
BY THE COURT:
I'm not sure that's entirely an explanatiom, I
believe its more than that, I belive it is more
of an argument.
BY MR. WEIR:
If the‘Court please I believe that's all.
(Whereupon witness excused)

HENRY RASK, called as a witness for and on behalf

of Plaintiff was éworn and testified as follows:
DIRECT EXAMINATION
BY MR. DOAR:
1f the Court please, this will be the government's
last witness and his testimony will be offered as
to one defendant.
BY THE COURT:

All right.

William A, Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss.
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is 1|  BY MR. DOAR:
2 We would respectfully move ;he Court at the proper .
3 time to so instruct the Jury.,

¢ 4 BY THE COURT: )
5 About what? |

6 BY MR. DOAR:
ourt . 7 That the testimomy of this witness given will apply
8 to only one defendant.

9 BY MR. HENDRICK:

10 May it please the Court we would ask that this be
e 1 developed out of the presence of the jury.
o | 2| BY THE COURT: | o B
13 ' 1'1l hear it, and you may state your objections‘
14

as the testimony unfolds. Go along. - B
15\  BY MR. DOAR:
alf v 16 | Q Would you state your name plqaso?»

4  Henry Rask.

8| Q And where do you live?
19 A. At the present time I'm 1iving,ﬁp in Hillsdale,
nt's 2 New Jersey.
as 2 Q What is your occupation?
22" A I'm a Special Agent with the F. B. I.
;' B Q How long have you”Bébﬁ”éMS§§€IarwﬁgéﬁtT
il A Since April 29, 1963
—— 25

Q Were you a Special Agent with the F. B. T. in

RN

Wiiliam A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss.
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| the vear 19647

2 A, Yes sir.

"3 ~ Q  Were vou assigned to the investigation of the

4 : missing civil rights workers ﬁ%‘Noshoba Countv

5‘ Migsissipoi? |

6 A.  Ves sir,

7 Q  And do vou know Horace Dovle Darnett?

8 ' A - Ves sir, )
9 Q@ Can vou tell me that during vour course of ;
10! - o - investigation were vou assigned to interview E
1 - - Horace Noyle Rarnett? o *“M;' ' %
12 A Yes sir, I was assigned to interview him. 1

a‘j3 I Q And did you interview Horace Doyle Barnett? - ?

14 A VYes sir, | | '
5 Q  And whera Aid you interview him?

16 A. At Plain DNealing, louisiana.

17 Q When did vou interview him?

i8 A. T interviewed him on three davs. November 19th, i
19 , Movember 20th, and Movember 21st, 1964, ;
20 Q Give me thnse dates acain? :
21 A “ovember 19, 20, 2lst, 1964.

22 Q And was anvone else present with vou when vou

i3 interviswed him? .

24 By THUT 0ﬁURT=

75 T didn't eet vour dates.,

Wiltlam A. Davis, Officiol Court Reporter, Jackson, Miss,
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Object Your Homor.

AV TUR WTTMESS:

November 19, 20th, 2lst, 1964,
BY THE COURT:

November 19, 20, & 2lst, 1964, istﬁgt what you said?
BY THE WITNESS:

Yes sir.

BY MR. DOAR:

And where did you interview him?

At Plain Dealing, Louisiana.

Where?

The place was.at a motel located near Plain
Dealing, Louisiana or near Spring Hill, Louisiana.
This is North of Shreveport, Louisiana.

And did you, was anyone present at the time you
{nterviewed him on the 19th? |

Yes sir, James-Wooten waslwith me.

Who is James Wooten.

He is a Special Agent with the F. B. I. statiomed
at Shggveport, Louisiana.

Did you obtain a signed statement from Horace

Doyle Barmett?

BY MR, HENEXXEKX BUCKLEY:

And move that this be heard out of the presence of

William A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss,
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the jury.
/7 BY MR. WATKINS:
Your Homor, our motion is that we be allowed to

question this witness outside the presence of the

jury.

BY THE COURT:
All right, I'll let the Jury go to their room
(Whereupon jury excused at 9:26 A, M. on 10-13-67)

BY MR. DOAR:

Doyou want me to comtinue Your Homor.

BY THE COURT:

Yes, let's hear what it is:they are objecting to.
' BY MR. DOAR: |
On what date did you obtain a signed statement

A On November 20, 1964,

Q@ Prior to the time that you'interViewed him on
November 19, 19642 What did you say to him
about the imnterview?

A. When I first met Mr., Barnett on November 19,

I ad&ised him of my identity and Mr. Wooten's
identity, I advised him ﬁhat he did not have to

make a statement that any statement he made could

be used against him in a court of law.

Q What, if anything, did he say about the right

to have an attormey?

Wwilliam A. Davis, Offlcial Court Reporter, Jackson, Miss;
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1(WWM~_ A He was advised that if he was brought before a
, '2 court of law and needed any atﬁorney and could
-he 3 not afford onme the Gourt would appoint one for |
A him, |
5 G And was this in a motel room? b
6 A. Yes sirx. |
-67) 7 Q How did he enter the motel room?
8 A We asked him to come O the motel room for a
9 conference.
10 Q Did he‘gome alone or with someone else?
to. " : A, No, the fir§t time he éame alone.
Inl Q And were you and Mr. Wooten in the motel woom
ment 13l ‘ when he cam«?v - | ’

{u|  BY MR. BUCKLEY:

1 on 15{ To which I object Your Honox, his 1eadiﬁg the
, 16] witness.
Lm
17| -~ BY THE COURT:
19, 18 ‘  | Overruled.
19 ~ BY MR. DOAR:
en's S : . N
0 . Q You may answer.
ave to i -
af A. Yes sir. |
de could
Q And did you interview him om that occasion? ,
. A Yes sir.
ight -
Q Foxr about how long?
- A I'd say around two hours.

William A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss.

o st e bk b



10

11

12

13

14
i5
16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

76

>

o P o

Aad did you obtain a signed statemeat om that
occasion?

No sir.

Was any arrangement made for Mr. Barmett to return| |

the next day?

Yes sir. Mr., Barnett was employed as a truck
driver and he wished to terminate the imterview
because he had to make a run from the Nation's
Brothers Plamt to somepléce'in Taxas overnight
and thén he would réturn to Sbiinghill the

next morming, and he said:hé would contact us

when he returned.

And did hecontact ydu?

Yes sir, and then we went back to the motel

and he met us there in thefafternOOn of November

20th.

How did he contact you?

I can't remembexr if Mr. Wooten called us himself
or his employer called us.

And'ﬁhere were you when he came to the motel
room? |

We were at the motel.

Who was with,you”on_that.odcasion?“
Mr. Wooten.

Had you told him prior thereto that you wanted

Willlam A, Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss,
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‘r“*'— to obtain a statement from him?
2 No sir. When I talked to him on the 19th I just
, return 3 talked gemerally with him about his being in the
4 Meridian, Mississippi area and his relationship to
ick 5 various people in the area and to the Klan and on
view 3 the first occasion I nevér talked to him about
m's 7 our investigation involving the three civil
Lght 8 rights workers.
h 9 And om the second interview om the 20th, did you
us 10 adviSe him that it wésn't neceésary for him to
1 talk with you? | |
w12~ﬂ‘~~f Yes sir, the first thing that We did when we
L 13| started our interview, I édvised Mr. Barmett that
sember 14 he didn't have to talk with us amnd that he was
15 entitled to an attormey amd advised him of his
16 rights
imself 17| BY THE COURT:
18 And what?
el 9| BY THE WIINESS
2 Advised him of his rights.
| ¥| BY THE COURT:
2. What rights did you advise him 0ii?
23';, BY THE WITNESS: T
nted 2*% T advised him that he didn't have to talk to us that
_ B he had the right to comsult an attorney before he

William A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss,
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1 | . taled to us, that anyfstatement he gave us could
2 be used in a court against him.
3| BY MR. DOAR:
4 Q@ Did you promise him anything if he talked to you?
251 A No sir.
6 Q Did you threaten him in anyway?
7 A No sir.v |
8 Q@  Was he freektoxlé;veméﬁméQYﬁime he'cared to leave?
9 A Yes sir.
10 'Q  And did you}bbtainva'siéned statement from him
2 ‘on that day? N
12 A Yes sir. |
| KN o Q ~ About how long did btuhe Obtainihg of that state=
"4 ‘&:§ v; | V:ment take?v' | ﬂ |
15 “b‘Q‘A  'About five hours.
16 o What time of the day was th‘at?
17 A It was around 3:00 o'clock in the afternoon.
18 Q@ When did you finish? |
19 A, Well, around eight o'clock that night.
20 Q And was at all times during that interview was
21 Mr. Barnett free to leava?
22 ’ A Yes siz.
23 Q Did he ever~request@ﬁa;xgaégz;WWwwwmwm
24 A Mo sir,
25 Q@ And after the statement was taken what happened

William A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss.
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then? |

A Then he went home. Oh, after the statement was
completed then he read it over, made corrections, |
he wrote a paragraph on the baclk and signed it/
Do you haw that statement with you?

A Yes sir, I do.

Q Now,

I don't see any use of going into the statement at
this time. I'll let the other side cross examine
him at this time to see if the statement is ad-~
missible, that's what we are cOnsider?ng.

It

BY MR. DOAR:

I just wanted to know if the statement was here so
we might exagine it.

CROSS EXAMINATION

BY MR. WATKINS: STILL OUT OF THE PRESENQE OF THE JURY
Q Mr. Rask, how lomg have you been with the F. B. I?

A, Almost five years.

Q And at the time you were talking to Mr. Barnett
how many years had you beewn making investigatioms?
’ A,  About a year and a half.
Q About a year and é‘ﬁgif.
A VYes sir.
Q HYad vou received anv special instructions or

William A. Davis, Official Court’ Reparter, Jackson, Miss.
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anv tfaining of this tvpe?
A Ves sir.
Q Where and what?
A. Well, when T first came imto the F; B, To T
went through a fourteen week training court and--
Q And did vonwe==e=
RV TR CNURT: .
Let him finish his answer, Counsel,
nv TUR WYTNESS:
A And in this course thev teach vou various laws
we are to enmforce, the gatherine of evidence and

the method of taking the evidence and statements.

~ BY THE GOURT:

Are you a lawyer?
BY THE WITNESS:
A Yes sir.,
BY THE COURT:
Were you familiar with the Miranda decision at the
Lime you got that statement?
BY THE WITNESS:
Yes sir,
BY THE GOURTs

BY MR, WATKINS:

Q Primarily in this course they teach you technicues

William: A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss,
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&
1(’——~ of getting this jnformation do they mot sir?
2 A Yeas sirx, |
T 3 Q  And at this particular time did you use the i
¢ ande= 4 same procedure that you had been taught in the
5 school? i
6 A Tn training they give you a‘bagkzround.
% Q Mav T interrupt vou sir?
8 A Ves sir.
lawsw 9 Q This particular time did you use the same
ce and 10 o procedure that they had taqght you in schdol?
ements. 1 A Genexallyy yes.
120 .. Q  Yes, and that's the procedure you've been using
K1 S all the time? )
| IR A Yes sir.
15 S Q And you made no change im that procedurs from
16 e what you had been using all the time when you
. the 1 : took that statememnt, did you?
1 18 RS A Uhh, I would say I had made some changes, yes.
9 o Q Counsel, let's get on into this question.
w By TaE COURT:
| It seems to me that what he said insofar as 1'm 1
concerned this statement was given voluntary but
B!‘ let's get on in thiz MatLeTe
sehnigies M z: MBT MR. WATKINS:
— 1 Q Well taking the procedure that you were taught |

William A. Davis, Officlal Court Reporter, Jackson, Miss,
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and that you were familiar with the Mirdnda case |
you sought privacy in getﬁin% this statement,
didn't you? The first thing you did?

Uhh, its' ﬁot one of our roles to seek priacy.
But fou did séekbthat didn't you?

I got a motel room as being a spot to talk and
Mr. Barnett was asked if he would go there and
talked, or we'would talk at any place that he
suggested.

How many times did you speak to him or told him
that an investigatiom was focused upon him?

Uhh the first time that I talked to Mr, Barnett
I made'inquiries'about his relatiohship‘to the
Klan in Meridian and to various memberé of the
Klan.

Yes sir, how many times did you talk with him
and told him that the investigation was focused
upon him? ‘

I don't believe I ever told Mr. Barnett before
the étatement that an investigatiom was focused
upon him.

Right, but you had talked to him about this

statement in this case, you had not talked to

him about a statement but you talked to him

now about matters contained in the statement had

William A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss,
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you not?

I don't believe so0.

BY THE COURT:

Let me ask yog this.

Wes this investigation of an

investigatory mature or was it of am accusatory nature?

BY THE WITNESS:

Investagorty.

BY THE COUNSEL, WATKINS:

Q

The attitude that you took at the time you took
this statement and prior there to was that he kne@
something about what you wanted to know, is that
not true sir?

Yes siz. |

And the entire time imvolved accumulating the
information for this statement on the several
occations thaﬁ you talked to him included several
days?

You're talking about the statement now sir?
You're talking about the statement now sir?

Just let me xrepeat my.questiou. The time involved

in securing the imformation that ultimately went

into the statement covered several days?

Two da‘yS. e et _
Two days. At amy time during the two days that

you were conferring with him ism't it true that

Wwilliam A, Dovis, Offlcial Court Reportet, Jackson, Miss.




1| - you changed your procedure and perhaps offerédﬁ—kﬁi
2 - some lawful explanation as to his involvement
.3 in this matter, did you mot use that technique

4 that you were taught in school?

R A, No sir. |

é - 'Q  So you didn't use the techmique you were taught

7 then?

8 A I used some techniques thatl was taught.

9 Q Well isn't that the technique in the Miramda

of ' case that you are familiar with that you

nf oo ' would give lawful explamation for his possible

w2 ) : involvement as you would proceed from questiomning
a3 ’ day to day.

14| ‘ A I don't recall a technique being used in the ?
15| ‘  interview?

16 | Q Well did you use it or did you not use it?

17 A No sir, I mever used it in this case. |

18 Q You didn't use it in this case.

19 BY THE COURT:

20 Counsel, it seems to me that you are trying to try

21 this case back here, and I've told you and I'm telling
22 . you again that this is just a preliminary examina- ‘
23) tion and I want a very superficial examination because |
2a. unless I change my mind we are going to offer all of

: this to the jury and let the jury say whether or not.

Willlam A. Davis, Official Court  Reporter, Jackson, Miss.
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this examination was proper. I don't want to try

it back here and try it up here in fromt of the
jury again.
BY MR. WATKINS:
Your Homor please forgive me but what I'm trying
to show here is wiether or mot his Homor will let
this go to the jury or mot and I'm trying to follow
the Miranda case word for word, amd I ask your
forgiveness Your Honor; but I would like to proceed
with my witnesg,
BY THE COURT:
Wall, We are not going to try it but one time and I
want to give you a full opportuntity to let you go
behind that statement but I don't believe that entails
quite the tedious procedure‘you are following.
BY MR. WATKINS:
Your Homor, I dom't see how I can get at it any other
way with this man's experience to ask him a blunt
question,. he's certainly gomng to say it was volunteere
BY THE COURT:
All right, go alonmg.
BY MR. WATIKINS:

Q@ I ask you if you changed your pace in the examina-

tion. One day you were friendly, other day you

were more curt and precised?

Wiltiam A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss,




= b !

1 A' No sir.

2 Q And on occasions when you were with him did he
-3 maintain silence and you did most of the talking?
4 A, No sir;
5 Q@ He talked all the time?
6 A.- No sir, we both talked.
7| Q Well, why did it take you two days to wound up
8 with a small statement there?
9 A Well, the first day when I”talked to Mr. Barnett
10 ' I talked in generalities about his relationship
1 | to various members of the Klan in Missiséippi,
12 or in Meridian, Mississippi, AND about his
T3 7 joining the Klan----
14 - (Counsel interrupted) 1 o o 1!

15| ** BY MR. HAUBERG:

16 If the Court pleaée, he didn't let him fini#h.
17| BY THE COURT: |

18 | You may fimish your answef. |

19 BY THE WITNESSE

.20 On the second day, Mr. Barnett after I advised him
21 of his rights then proceeded to say that he had made
22 his trip, he had been thinking about things, that he
2 knew what we deted‘andwhq;ﬁﬁlkmhemwnuld_likewto_ ,,,,,

24 tell us., At this time, I told him to go ahead and

tell me and he proceeded to give me this statement.

Willlam A. Davis, Official Court Reporter,; Jackson, Miss.,
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did he 1(Wwﬂ;; THE COURT:
y talking? 2  Counsel have you see the stagement he's got?
3 BY MR. WATKINS:
4 Yes, Your Honor.
P
5 Q Now in that statement you did mot tell hinm ‘
wund up 6 that that statement would be used agalinst Rim
7 in a court of law?
Barnet 8 A, Oh yes.
10nsh;; | 9 Q Oh now, you said this court just a moment ago
isippi, 10 that it might be used against you, you mever
\is " | did tell him it would be used against him did
T»12 . . you? | ‘
.
18 o I advised him that if he Hid make a statement
L I that it could be used against him in a court .
ihe 13 of law.
16 Q You mnever did tell him it would be?
7| BY MR. HAUBERG: |
'8 If the Couxt please we object to that.
‘ed him 9| BY THE COURT:_
had made @ - I'11 let him proceed. .
that he | | 21 BY MR. WATKINS:
‘@ to r 2 Q Refer to the preliminary statement up thexe P
rad and A - and use the exact terms that's written down in
\{Lament.  " : that statement.
® BY THE COURT:

Wwilliam A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss.
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,|  BY THE COURT:

I1'11 tell you this if he told him it could be used

he certainly wouldn't be trying this lawsuit and

Y

4 he couldn't promise him that it would be used so

5 could be used is good enough as far as 1'm concerned.

6 BY THE WITNESS:
v Would you like me to read the first«paragraph?

gl  BY MR. WATKINS:

9 Yes sir the first statement.

0|  BY THE WITNESS:

1 I, Horace Doyle Barmnst:, do hersby make chis free

12 - and volumtary statement to S/A Henry Rask and S/A

~13 George A. Wooten who have identified theirselves

14 ' to me to be Special Agents of the Federal Bureau

15 " of Investigation and that S/Awﬂenry;nask has informed
16 me that I do mot have to make a statement that amy

17 v statement made by me can be used against me in a

18 | court of law and that I'm pntitled to comsult with

19 an attormey before making this statement and then

20 if 1 canvnot afford an attormey and 1 am required

21 to appear in court, the court will appoint ome for

.22 me. That no force, threats or promise has been made

53 ' to induce me to;make,this;statﬂmﬂnﬁl.;*mw,ﬂ%.
24 Q Now you told him he would be appointed an attormey

25 only if he was requirdd to appear in court didm't

william A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss.
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you?

Yes sir.

And you told him that his s;atement can be used
against you im a court of lawl

Yes sir.

Now, whem you were doing this was there a custodia
atmospheré there. Did you have any gums or any-
thing of that nature?

I had a gun, yes sir, but 1 don't kmow if it was
on me or im the suitcase oOx where.

Who else had a gun with you?

Mr. Wooten had a gun, I don?trknow whefe he

had it omn ox mnot.

What arrangements was made in the room?

It was a motel room that had .two beds in it and
at the foot of the bed there was a wash basin
with a dresser or desk where you could sit and
write and then there was one ox two chairs and
at the time I toqk the statement I sat at the
desk where I could write‘and‘take notes, Mr.
Barnett either say in one of the chairs ox On

the bed, and Mr. Wooten. say either on the

other chair or the-bed. - R

Did he leave the room. at. any time durimng this

five hours that you were there?

-

Willlam A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss.
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1‘  ‘   ;,‘A';AI don't believe he did.
2 Q - Now, he couldn't have possibly beenvth&re five
3 hours and wound up with that little short state-
4 o ment so part of the time he was completely silent?}
5 ‘A When Mr. Barnett stated that he knew what we
6 wanted that he would like to tell us about it
7 and I told him to go ahead, he proceeded to tell
8 - " us the information we have in ﬁhe statement, I
9 then proceeded to discuss this with him point
10}  :‘_' ‘ by point and I made notes of what he told us.
11 Q All right, how long had you been talking with
12 him before he decided he knew what you wanted
\'«33 o :; to know and that he would talk with you?
14 o A. Well almost immediately after we got in he
15 | " told us this and proceeded to give us a
16 o | statement. Mow, this was om the second dayv.
17 Q= The second dav?
18 o A VYes sir,
time
19 ' Q And at anv/during did he express anv relutance
20 - toréalk?
21 A No sir,
22 Q What exnrassibn or exact words did he use
23 - of waiver when vou sav he was willing to waive
24 his counsel, what did he sav, exactlv?
25 ' A. T have it im writing here and T read it.

Wiiliam A, Davis, Officiol Court Reporter, Jackson; Miss, :
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T asking vou what he said to vou before wou
put that down that causad vou to thimk he made
an intelligent waiver? nf the presence of counsel?
T advised him that he was entitled to counsel.
ves sir, what did he sav, words that vou can
remember?
T can nmot remember the exact words,
Well its true that his words are mot in there
jn that introductorv paragraph of that statement
is it?
T wrote that.
e made some statement to vou that indicated to
vour mind that he made anm intelligent waiver of
commsel, now tell this Court please what statement| ,
he made?
T can not recall the exact words that he used in
makine the waiver of counsel,
All right sir., "ow manv times did wvou discuss
the wavier of counsel with him?
At every intevview before we started our interview| ,
he was advisedAof his right to counsel.
nidn't vou tell me a while ago that vou never K

advised him that the investisationm had focused

upon him?

T helieve T stated that T didn't tell him before

Wiiliom A, Davis, Official Court Uevorter, tacksorn, Miss,
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A No sir,

- You mean to say there is mothing in his statement

‘The day before we did not discuss his activities

he cave the statement.,

Ves sir. That's right. And that information

he had volunteered, part of it at least, con~
cerning his said relatiomship with the Klan and
activities went into that statement?

I don't understand your question sir?

The initial information that you got from him
for the first day or so before you advised him
that he was being investigatedbin connection
with this case, ultimately that information
with other information went into with this

statement when he made it, didn't it?

about his activities with these co-defendants here? |

that went into this statement.

Now, did vou discuss with him during the five
hours that vou were taking this statement anvthing
abnuﬁ'his wife and her condition and how long he
could be there and where he needed to be?

We discussed this matter on the davy before because
" kmew that his wife was expecting a child, ete.,

and that's one reason that he had to make a sure

he got awav the night before to make his trip to

Willlam A, Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss,
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hold his job.

What time of dav was this statement taken down?
Tt was day.

Tt was day timé.

Yes sir.

nid he not make the statement deveral times to
vou that his wife was home expecting and crving
and that he meeded to go?

ve might have mentioned that his wife was home
and pregmant, but He didn't mention he wanted

to g0.

And he was mot then talking about things vou were
writing down in that statement. What was the
occasion for him tellimg vou that his wife was
home pregnawnt at the time of the five hours vou
were taking this statement. Tell the Judge
about it?

ue told us this the dav before.

And didn't vou sav too that he said that to vou
during the time vou wufc there at the motel?

ve might have discussed it because we didnt't

discuss this ome point at all the time.

rertainly not, you changed the technique of your
procedure there sever.times, did you mot?

Not while this statement was being Ctaken.

A

Willlam A, Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss,
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11 - A . After he had read the statement and signed it

2 | and signed it then we might have gottem in the ]

.3 " discussion of his family, that he was lte and y
4 had to go home, I don't know,

5 Q You are telling this court that he had mno ‘
6 reluntance at all in talking with you about the

7 o few pages that are there but it took you five

sl ~ hours to get it om a piece of paper if that is

9 what you are telling this €ourt? |

10 A Yes sir.

1 Q@ All right,

12| BY THE COURT:

" 13 R, Whorreprasenta Mr. Barnett?

14| BY MR. COVINGTON: |

5 I do sir.

16 Q Now, Mr. Rask, refresh my memory, what was the

17  first date that you, yourself talked with Mr,

18 Barnett. Your Honor, this is not going to be

19 repetitious I'm trying to refresh my memory.

20 | What were the dates that you talked with Mr.

21 . Barnett?

22 A The first time was on the 19th.

23 Q ALl right, its true that amother agent had talked

24| with him previous to that?

25| A I believe this is true but I wasn't there, I dom't | !

William A. Davis, Official Court” Reporter, Jackson, Miss, i
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Yes sir, but pu were told by Special Agent Wooten
that he had wlked to him prior to the time that
you talked to him?

I believe it was Mr. Wooethen.

All right, as a matter of fact Mr. Wooetn hdd
talked to him several times before you talked to
him?

I couldn't answer that I dom‘t know.

Well did you discuss it with him?

Not about hbw many times he talked to him or
anytning like that.

But you did kmow him he had talked to him
sevdral times?

I know===

- BY MR, HAUBERG:

We object to that, he's answered that already.

BY THE GCOURT:

~ I'11 let him answer.

BY’THE WITNBSS:

A

- Q

I know he had talked to him.
And that he had talked to him several times
isnft that right?

I don't know how manytimes. —

More than one time?

I don't know sir.

william A; Davis, Official Court Reporter, jackson, Miss.
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Now, Mr. Rask at the time that you and Mr.

Wooten talked to him the first time together,

vwhere were you the first time?
Talked to him, uhh, the only time we talked to

him with regard to this case we talked to him at

the motel,
All right sir, its a fact is it not that Mx.

Wooten pointsd out to you Mr. Barnett, ism ¢

that correct?

Yes sir.

wo Laen your statemeal aboui introducing Mr.

Wooten to him is mot correct, is it?

Well, whenever I interview anybody in case work
and I'm the Agent that is going to conduct the
interview, I always show the person my, credentials

and identify myself as a Special Agemnt of the F,

B. I. and make reference to the other agent with

me as being an Agent with the F. B. I.
I understand that Mr. Rask, but did you not say

a minute ago that you introduced Mr, Wooten to

Mr. Barnmett?
I believe 1 said thatMr. Wootem was a Special

Agent with the F. B. I. in this regard.

Its true is it not that Mr. Wooten introduced you

to Mr. Barmett, is that not correct?

Wiltiam A, Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss,
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. A Uhh, he probably did sir.
9 Q And also did he not inform Mr, Barnett that you
3 were the officer working on the Neshoba County
4 inéident?
5 A I don't believe so sir, because Mr. Wooten allowed
6 me to do all of the discussiom with regard to this
7 manner. -
8 BY MR. COURT:
9 What was Mr. Wootem's functiom there?
10 BY THE WITNESS:

///g

When we go to interview a subject we go in pairs
g0 that will be two persoms to testify, so thexe
will always be someone to testify.
BY THE COURT:
Did you reduce this statememt to writing or M&.
Wooten?
BY THE WITNESS:
I did sirx.
BY THE COURT:
Then Mr. Wooten readlly didm't do amything did he?
BY THE WITNESS3
| No 5ir, me was not familiar with the facts oi the

case so he didn'c, unha, ne was just preseni.

 BY THE COURT:

All right.

William A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss,
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1 R ’Q Had you discussed the facts of this case with Mr,

2‘ | | Wouten? .|

3 - A Somewhat, yes, 2

4 & rrior to the timee that Mr. wootea had discussed 3

5 the case with iMr, Barneccy 4

6l .4, Uhh=-- 5

vdl ¢ Prior to the time that you discussed it with ¢

8 Mr. barnett? ; . ]

9 A, No sir. {
10 Q When did you first come to the area where Mr, s 5

11 Barnett was? | - % 1

12 A On the 19th. ‘ | 4

13 . Q On the 19th, and at the time you came had you B é‘1

14 _ N | had no contact with Wooten before you went ij\

15 there? & 1

16/ - -& . No sir;"I never knew the man before tha: day.

17 | QG But at the tiﬁe you arrived and he talked with

18 Wooten did he not ééli you he had taiked with

. Mr, Barmett?

20 A, Yes,

21 Q Did he not tell you everything he had learned

2 from Mr. Barnect, I say no, Mr., Wootenm, aslfar

B as I know, never eiscusses _this macter with Mr.

24 Barnett, the~incident.§f the three civil rights

25

workexrs being killed.

Willlom A. Davis, Officlal Court Reporter, Jackson, Miss,
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As a matter of fact Mr, Wooten was under orders

Aot o discuss chis with nim, is tnac not correct?

Well, tais L don't know sir.
Now Mr. Rask om tae occasiom tnat you talked to
Mr. Barnett, on the occasiom that you took the

staiewani I believe that you wec him on that

‘day out at his job, is that coxvect?

And waege nad Mi. Basmecu bee the might before
if you know sir?

I don't know sir.

I believe you stated a moment ago that he had
been oﬁt of town on the truck is that correct?
On Friday, when we talked with Mr. Barnett, we
talked with him about two hours and he said he
had to make a trip and back to someplace in
Texag, ==~ | |

Tyler, Texas, I believe, wasn't it Mr. Rask?
That could have been, he said it was about 125
miles from there and he had to make a return
trip, and so that is why we terminated the
intervidw on Friday so hé could make this trip.

What time did you terminate the interview

on Frmday nlghtaso he could go on this trip?
Uhh, at 7:20.

And he left immediately and went on this trin

oy

william A, Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss,
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But be did leave and go om that trin that wnight?
and didn't retuin until the néxt morning and you
were waiting for him when he feturned to the
terminal, isn't that right siz?

1Thh, I don't know if he went to Tyler Texas or

not, I know we did see him the next day and he

' said he had gone there.

And he told vou had he not that he had gome there?
Yer sir.

And he told you he had been up all night, did

he mot? |

I think when he got there that he slcpt before he

made the return trips

In othexr words he drove 125 miles in a truck

"and slept a while and then drove 125 miles back,

is that whatw§§u are saying sir?

I believe thaﬁig correct sir.

All right sir, how mu%h sleep did he have?

I don'tkknow sir, |

But dida’t he tell you though sir he had been
up most of the night?

Oh &es; he had driven to Texas.

And you kapt“him‘fh*fﬁiﬁuéooﬁ how many hours
did you say a while ago?

On which day sir?

William A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss, I
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The day you took thisas;atement?

I believe it was , Yyes, 3:00 ofclock until 8:56.
And during the time that he was in the Toom at one
point Mr. Wooten left the room, didn't he?

I believe Mr, Wootem went out and got a coke at
one time for Mr, Barmetk.

is this the same time that he went and saw Mr.
Barnett'e wifc? When he went to get a coke?

To my knowledge, Mr. Wootaen never left the motel
to go to see Mr. Barnett's wife. |
Now, Mr. Rask, is it mot true that Mr. Wootea L.ﬁa
nad returned and sald he had left Mrs. Barnett

in the door cryimg, 0OV tsn't that the truthl

1 don't kmow sir.

Now ism't it a fact Mr. Rashk that Mz, Wootdm
talked with Mr. Barmett's wife?

1 don't know sir.

Well weren't you there when Mr. Wootem talked

to Mr. Barnett's wifel

Not when Mr. Wooten talked to Mr. Barmett's wife.
You werem't thpre?

No sir.

Is that what you are saying sir?
No,I'n,notﬁﬁall I'm saying sir is I don't kmow

if he did ar mot?

William A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss.
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1+ BY THE COURT:

2 Counsel, I think he's made that pretty clear, and I'l1|f§
U3  tell you as I told your preceeding counsel it lohks ?
4  to me like this statement is perfectly legitimate
3 piece of evidence at this poimt so far as I'm com-
6 " cerned and I'm going to let you put Mr. Barmett om
7 if you want to just for this limited purpo“se.

8 BY MR. COVINGTON:

9 " Yes sir, thank you sir.

10 Q Now, Mr. Rask how money did youoffer Mr. Barmett

11 at this time?

12l A I did mot offer him any money.
3l ""Q  You did tell him that things would go easier om
14| " him if he went ahead and gave you this statement
115 didn't you?
16 A No sir.
17 Q And you say you mever offered him any money?
18 A. Now are you discussing, uh, let me explain. At
19 o the time that this statement was made no money
20 had been discussed at all; however, afterwards
21 S  Mr. Barmett did bring up the fact that he needed
22 money; however, we had received the statement
B3 ' before any mention of money was mentionmed.
24 Q No mention of money was made a;t the time you
25 received this statement?

William A. Davis, Official Court Reporter, Jacksom, Miss.
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A No money was mentioned,

Q Some money Was subsequently paid, wasn't it?

A This, I don't know.

BY THE COURT:

Did you make any promise or anything to Mr. Barnett

to induce him to give you this statement?

BY THE WITNESS:

No, Your HomoX.

BY THE COURT:

And you are telling the Court that was & completely

free will matter of Mr. Barmett's pwm decision.

_BY THE WITNESS:

'Mr. Barmett said to me, I only wish Mr.

I could give it to him my

Yes sir.

Hoover could be here 80
self.

BY THE COURT:
Did he have any objective or purpose Or reason foxr

statement?

giving you & signed

| BY . THE WITNESS:
Yes six, he gaid it had been bothering him, and

he wanted to get it off his mind.

BY MR COVINGTON.
time you-informed Mr. Barnett

a while

Q Mx. Rask at the

of his rights are the ones you read

ago?

William A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss.
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" You put that down in writing and them you pro-
ceeded to take this statement in its entirety

' is that correct? |

Yes sir.

HAnd no other mention was made during the taking
of the statements of any rights?

No sir, that's not right. I had discussed with

Mr. Barnett of his rights, I advised him of his

rights at the begimning of each interview.

And those are the rights and all of the rights
_’that you informed him of?

Yes sir, :

k‘And there is mo place in this statomonﬁ of his
rights mentioned again gé I assume that you did
not mention it to him againm after you started
taking this statement?

}Thetcaftcr, Ilstarted taking the statements, I
wrote the rights out and we discussed it at this
time and then I discussed each point as I yrota

down the statement. In other words, each point

of the statement was discussed between Mr. Barmett

and myself befores I wrote it down to make sure
that everything was done as Mr. Barmett under-

StOOd it.

All right, but yow didn't go into it at any other

William A, Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss,
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you pro= ;
atirety i‘ time during the taking of the statement?
4 A No sir, just two times on this particular day.
£3 Q Then those were the rights that you discussed and ’
he takin A were taking about are the ones that are listed at ‘
: 5 the top of the page. . :
ssed with 1 6 Q  Excuse me just a moment, Your Eong;, That*s
im of his | 7 all I have, Your Homor.
{ew. & BY MR. WEIR:
e rights 7é 9 . Judge 1 want to question him too.
k10 BY THE COURT:
:?in I don't see much purpose im you questioning him,
C ot his {;42 .....you dom't represent him and I'm gqing to tell them
I ¥
tyoudid || . they can disregard the statement as far &3 yOUT
sﬁartad :%14 \ client is comcerned. ‘
5| BY MR. WEIR:
ments, I éé 16 1f the Court please 1 still request the Court to
ic at:’thj_s v let me question om cross examination of this witness
s I wrote 1 feel it would be dotrimental to my Qlients, Price,
ach poimt ?E Burrage{'Killnn, Posey, Sharpe, Willie and E. G.
Mr. Baxnottzé.m) | Barnett respectfully request the Court to let me
ake sure 1 cross examine thig witness on quqstions that have
¢ under- not been covered.
. BY THE COURT: i
t any other [§ 24 | All right, go ahead.
— ~ BY MR. WEIRs

Wiltiam A, Davis, Official Court Reporter, Jacksor; Miss.
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Thank you.
Ql Now,
BY THE COURT:
: I'ﬁ not going to permit the slightest bit of dupli-
cation and I'm going to watch you carefully.
BY MR, WEIR:
‘: ‘I approciato that fact Your Homor, but I feel I'm
under duty to my==-
BY THE COURT:
Go ahead, you certainly are and I don'"t meed a

lecture about that.

' BY MR? WEIR:

'Q  Mr. Rask, how long was it after this statement
was taken until you paid Horace Doyle Barmett?

A I never paid Mr. Barnett any money. - |

Q Isn't it a factvthaﬁyyou; yourself issued a
check made payable to Mr. Barnett?

A. I never paid Mr, Barnett any money,
Did you sign a check to him?

A, 1 mever paid him any money by check, cash or
otherwise,

Q Did you know that some Agents, or Agent Wooten

issued a check to him?

A I have mo personal knowledge of any money being

paid to Mr. Barmett.

Whliam A. Cavis, Official Court Reporter, Jackson, Miss,
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Where is Mr. Wooten at mow?
He's in the building somevhere.
What's his first name?

James.,

o T O L

Now, you said a while ago that some money had been
paid to Horace Doyle Barmett, when did you first
know that to be so?
A I don't know that any money was paid to Mr.
Barnett, and I don't recall saying it, and If I
did say it I was in nfror.
Q Isn't it a fac#uthat you issued a check yourself‘.
and signed it and made it payable to Horace
Doyle Barmett?
BY MR. HAUBERG:
We object, he's asked that question.
BY THE COURT:
Sustalned.
BY MR. WEIR:
Q And that you issued two checks and one of them
was cashed and he still holds one of the checks
uncashed? |

BY MR, HAUBERG:

We object to that. - - -

BY THE COURT:

Sustained and don't ask him that anymore.

Williom A, Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss.




_ BY MR, WEIR:

Q How many statements did you take from Horace

Doyle Barnett?

Written statements ‘or ‘oral statements?
Written statements.

" One.

o B O P

You had him in'custody" for some ten hours on the

19th of November o:}héw long?

BY MR. HAUBERG:

We object.’ T
BY THE COURT:
Let him finish his questiom.
BY MR. WEIR:
Q How long did you have him in custody or im
your company on November 19th? |
BY MR. HAUBERG:
If the Court please, we object to the fofm of the
question.
BY THE COURT:
You may ;:astate your questiom.
BY MR. WEIR:
Q How long did you have him with you on November

19th? S

A I had Mr. Wootem, uh, Mr. Barnett with me

william A, Davis, Official Court Reporter, Jacksorn, Miss,
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BY MR. HAUBERG:

Excuse me from interrupting, Mr. Rask, we object
this has already been asked several times.
BY THE COURT:
I think so, sustain the objectionm.
BY MR. WEIR:
Q How long mow on the 20th of November?
A Ivtalked with Mr. Barnett from 3:00 o'clock until
8:56 on the 20th.
BY THE COURT:
: Tha was the day you got the statement?
. BY THE WITNESS:
Yes sir. e
BY{ MR. WEIR: B W
Q@ And you kept him for about six houfsvéﬁi time,
didn't you?
A, Yes sir.
Q And that was just before the making of the
statement?
A That was during the preparation and the signing

of the statement.

Q And is it your understandiné that some Agent of

the F. B. I. did in fact give a check to Horace

Doyle Barnett?

BY MR. HAUBERG:

william A, Davis, Officiat Court Reporter, Jackson, Miss.
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We object to that, that's been asked and asnwered,

BY THE COURT:
Sustained.

BY MR. WEIR:

Ju

If the Court will indulge me.

BY MR. PIGFORD:
Your Homor, may I approach the bench?
BY THE COURT:

Sure.

(Counsel Pigford at Bench)

BY MR. PIGFORD:

May I be excused, 1 need to take some medicine?

BY THE COURT:

All right. .(Counsel Pigfoxd excused for just a

moment) Associate Counsel Hendrick in gourtroom{
BY MR, WEIR:
Q He did not in fact have an attorney present

at the time this statement was taken?

A, No sir.

-

Q And had not talked to any attorney to your

knowledge? 4

A This, I don't know if he talked to an attorney OTF

not,. LTI

Q I believe that's all, but I would like to have

the right to re-cross examine the witmess at the

William A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss.
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proper time, of course.

BY THE COURT:
Which witness?

BY MR. WEIR:
This witness, if the Court lets it in we may want
to ask him some questions in the presence of the
jury.

BY THE COURT:
All right. Any further questioms of this witness
that hasn't bee asked? All righ;, 1'11l allow the
attorney for Mr. Barmett to put Mr. Barnett on the
the}stand for the limited purpose of going in this

question of the competency of this statement.

BY MR. COVINGON:

May it please the Court,'oux poﬁition on that question
is this sir. That anything that Mr. Barnett wbuld
testify to would only create a question of fact,
and, thesefore, I do not desire to have him take
the stand at this time.

BY THE COURT:
All right. Any further question of this witness.

BY MR, WEIR:
If the Court please, I happen to kmow of-some
information of my own personal kmowledge that has

not been brought to the attentiom of the Court and

willlam A Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss.
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1 I feel its my duty to brinmg it to the attemtion

2 of the GCourt and I ask the Court to respectfully ; 1
.3 grant me time to so prepare. |
4 BY THE COURT:

2 What kind of time are you asking for?

6/ BY MR. WEIR:

7 I don't think it would take long, if Your Homnor please
8 but its just a matter of a few minutes to determine
? what is necessary. We are caught by suxprise herae.

10 BY THE COURT:
[ " Caught by what?

12 BY MR, WEIR:

43 I™n caught by surprise here in reference to a matter
14 and its going to take just a few minutes to find out
15 what needs to be domne.

16 BY MR. HAUBERG:
17 If the Court please, they've had this statement for

18 several months.

19 BY THE COURT:

20 Yes, I don't know what kind of time you are asking ,
<l about, you say just a few minutes., Five minutes i
22 will that be long emough?

23 BY MR. WEIR:

24 Well Judge, perhaps gmnt me fifteem minutes,

25| BY THE COURT: }

William A, Dovis, Official Court Reporter, Jackson, Miss,
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f (“””””" I'1ll grant you five minutes fto find out what you
i

;pectfully
want to do.

BY MR. WEIR:
I need to confer with the attormeys involved, could
we go outside or something?

BY THE COURT: |

ionor please ; 6
4 I think you can just sit right there.

jetermine ; 7
S ‘ BY MR. ALFORD:
‘se herae.

ks

I don't believe, Your Homor, we can do justice here
| around the table.
BY THE COURT: | B

Well, I*1l give you ten minutes, but I'm looking for

) a matter |12 >
\ ¥ you back im here in ten minutes.
> find out [} "
tu BY MR. WEIR:
1 We'll go up on third floor them, Your Homor.
¢  BY THE COURT:
ment for ‘
7 All right. You can go in my library if you want
! 18 to.
. fi;w . Ten minute recess at 10:10 A. Mo
y asking ¥
b x| BY MR, WEIR:
inutes i - §
F 2 May it please the Court, I want to call this witness,
~¢i n Mr. Wooten, very brief.
BY THE COURT:
LE N - -

All right.

e 1 (JURY STILL OUT OF COURTROOM)

Williom A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss,
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(Whereupon witness Rask excused from witness stand)

JAMES A. WOOTEN, called as an Adverse Witness by ; J?

Defendants, was sworn and testified as Tollows: 2

CROSS EXAMINATION 3

BY MR, WEIR: | s

Q What is your name pleése six? 5

A, James A, Wooten. | 6

Q I see. Mr. Wootem, have you ever paid Horace 4

Doyle Barnett any money? f‘ 8

A Yes sir, I have. | 9

Q And in what official capacity were you when you ‘_10

paid that money? | | 1

A. I was a Special Agent of the FoderalfBureau of 112

Investigation. | IR R E

Q And‘how much did you pay? 14

AM‘MA tatal ofuﬁhreQNB;né;ed dollars. | 15

;f? ; Q And did you pay it by check cash or money order? 16
l$ 18 A~ By personal check. A 17
x% 19 Q And did you issue the check yourself? - 18
| 20 A I did. | 19
ﬁ 7 Q And it bears your signature? ”20
?% 2 A Yes sir, | 12
15 23 Q Is it one check or more than one check? L
EE 24 L Its more than oné cﬁegglw o ; %
25 Q Did you give the check to him on the same day %
! 2

William A, Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss,
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s stand) '/Cﬁzﬁf'.
183 by or different days?
.OwWs: A. Different days. %'
Q How many checks in all have you issued as an
agent of the Federal Bureau of Invostigatiéﬁ to -
1 5 Horace Doyle Barmett?
o A.  Two checks.,
Horace _; 7 Q How much was the first ome?
5 8 A Two hundred dollars.
| 9 Q How much was the last one?
when you ‘;210 A  One hundred dollars.
| %ll " Q@ Just a minute Your Homor please mam.
weaw of | f v BY THE COURT: @
”é}‘3 Ware these checks given within the time of the
1§;14 ‘ execution of his statement? . Z?
‘15l BY MR. WOOTEN: |
ney order? ;élé | The two huddred dollar one was about one moﬁth later
_;‘7 ~and the one hundréd dollar ome wns’two weeks after
i;la | that, December 18, 1964, and January 6, 1965.
1" BY THE cOURT:
igﬂm When was money first mentioned with relatiom to the .
& | time that he gave you thi? statement?
2 2 BY MR. WOOTEN:
é‘a | The first time I mentionedgmanﬁy”W@SMthanay before
ame day iA_u. I paid him, which would be December 16.
—*E% By g coumr:

William A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss,
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~ " BY THE COURT:
2| My questiom was not as to when Y6u paid him but the
-3 time in relationship to the time of the statement?

4| BY THE WITNESS:

5 " Almost one month later.

6|  BY MR. WEIR:

Q Do y'all gemerally go around just giving away
money? | | |

A We do not,.

Q Well was it some special reason for you to just

donate some momey to Horace Dbyié Barnett?

A There was a reason.
Q Do y'all help people in general or just épécial
“pebple?u' o | o
A Not people in general.
Q All right well why did you help Horace Doylew
Barnett? .

A The way I justified the expense was for services

rendered and wages lost in making himself availabl
for continued interviews by ne,
How many interviews did you make?

I have a total of twenty=seven that I know of?

When was the first one? S

November 16, excuse me, November 17, 1964. i

f > £ T P

When was the next one?

Willlam A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss.
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November 18th.

When was the next one?

November the 19th.

When was the next one?

November the 20th.

When was the next ome?

November the 2lst.

When was the mext omne?

Later on November 21.

You talked to him twice on November 212
That's correct.

Did you go to see his wife?

On one occasion I talked with his wife.
That was at first, wasn't it?

I believe it was.

And at that time he was im the motel room wasn't
he?

I believe that would be right.

And his wife was home pregnant and crying wasn't
she? |
She was not.

She was pregnant wasn't she?

He told me his wife was expecting. .
And you knew it didn't you?

Well, she was up thexre with him the same day.

\william A. Davis, Official Court Reporter, Jackson, Miss.
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Q Wzy d1d you go the house and knowing that he
wasn't even there? |
A Well, Ién't remembar exactly, but if I did go omn

that day iE was no doubt to explaln to her that he

was not coming home as soon as he thought he would

~ have. Now, I'm‘not sure I left on that day. Ag,g :

I remember it Mr. Rask and I both went to the
house but I have documents which I can refer to
and get that straight.
Q Well, would you bring them pleasas sir? Let me
see thern? Let me see your documents.,
~ BY THE COURT: o
What will your documenu show whan you find‘it?
BY THE WITNESS:
‘As I recall, Mr. Rask and I both were there, and
we askad Mrs., Bairnett if she‘Wagvawarg»qf the fact
that her husband w@s involvea in the‘case in question
and what she knew about it. The document is about
- two paragraphs long.
BY MR. WEIR:
May I see it Your Honor?
BY THE COURT: ‘
Nd, just tell him what it says.
BY MR. WEIR:

I wouid like to read it Your Homor, read the whole

William A. Dovis, Official Court Reporter, Jackson, Miss.




